
Která stavba či věc v mém regionu by měla být restaurována z fondů EU? 

V mém regionu je jistě mnoho staveb, které by měly být restaurovány, ale mě nejvíce tíží 

nevyřešená situace koupaliště v mém bydlišti. Rád bych vám popsal tuto situaci. Pocházím 

z Vodňan, sedmitisícového jihočeského městečka na břehu řeky Blanice. Ačkoliv je to město 

rybníků s velkou rybářskou tradicí, již několik let si zde obyvatelé nemají kde zaplavat, 

načerpat sílu ze sluníčka, odpočinout si po práci či o víkendu. Máme tu sice koupaliště, ale 

jeho současný stav je zcela nevyhovující jak z bezpečnostních, tak z hygienických důvodů. 

Někdo by mohl namítnout, že v okolí je dostatek přírodního koupání, ale ne všichni ho 

preferují. Myslím si, že když už ho tu někdo vybudoval, tak by tu nemuselo chátrat a mohlo 

by sloužit jako dříve v jeho začátcích. Koupaliště se nachází v blízkosti sídliště, mateřské a 

základní školy a zajisté by bylo hojně navštěvováno. Již se uvažovalo, zda investovat finanční 

prostředky k jeho obnově či vybudování nového plaveckého zařízení, ale město na to nemá 

dostatečné finanční prostředky. Jelikož peníze od EU jsou určeny na rekonstrukci, tak bych se 

přiklonil k obnově současného koupaliště. Stav koupaliště je žalostný. Jeho dno je velice 

poškozené a tím se stává i nebezpečné. Z těchto důvodů je stále méně navštěvováno. V 

uplynulých letech se o koupaliště nikdo nestaral, protože není jasné, zda pozemek, na kterém 

se koupaliště nachází, patří státu či soukromým osobám. Dle posledních informací již byly 

uskutečněny kroky k vyřešení této situace a zdá se, že je vše na dobré cestě. Finance bych 

investoval na obnovu povrchu bazénu, malého brouzdaliště pro malé děti a čističku vody. 

Dále bych vybudoval převlékárny, sprchy a toalety. U koupaliště se nachází malá, zachovalá 

budova, která slouží jako restaurace a posilovna. Tím by byla vyřešena otázka občerstvení a 

dalšího sportovního vyžití. Na pozemku se nachází také hřiště na fotbal, beach voleyball a 

tenisový kurt s antukou. V nedaleké obci již tento projekt realizovali a koupaliště je hojně 

navštěvováno i obyvateli našeho městečka. Místní obyvatelé si projekt chválí a plně ho 

využívají. Jelikož tam lidé z našeho města musí dojíždět, tak to není úplně ideální pro 

všechny. Proto bych já a moji spoluobčané uvítal mít krásné, příjemné koupaliště i u nás. 

Myslím si, že tento objekt by si zasloužil rekonstrukci či úplnou přestavbu, protože jinak toto 

místo bude chátrat dál a my přijdeme o možnost si odpočinout a sportovně se vyžít.  
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